
Rettelse referatet fra ekstraordinær generalforsamling.

Først udsendt d. 7/5-2025
Rettet d. 12/5 - præcisering af datoer, antallet af stemmeberettigede og navn 
på afsender.

Til alle medlemmer af GF1.

Der er beklageligvis fejl i referatet fra generalforsamlingen. Hermed følger en 
præcisering.

Til stede var 17 personer
Fuldmagt 47
Ikke til stede 41
I alt 64/105 repræsenteret

Referatets punkt 4.1  forslag  om kontigent blev vedtaget med optalt 52 
stemmer for. Desværre blev det ikke noteret præcis hvor mange der var imod 
eller undlod at stemme, men et medlem har rettet henvendelse og oplyst 8 
stemte imod, hvilket må betyde 4 stemte blankt da der var 64 stemmer til 
stede.

Referatets punkt 5 bestyrelsen foreslår den opstillede kontigenfordeling. Det 
var retteligt det førnævnte indkomne forslag, som er oplyst under dette punkt, 
da bestyrelsens foreslag ikke blev vedtaget.

Referatets punkt 6. Susanne Bagger blev valgt som formand. Susanne har 
efterfølgende trukket sig som formand. Susanne beder om følgende bliver ført 
til referat:
“Begrundelsen er at jeg ikke kan sidde i en bestyrelse, hvor man ikke kan stole 
på folk og hvor der var en helt klar skjult dagsorden, som jeg åbenbart ikke 
skulle indvies i. Vi i bestyrelsen havde en klar aftale, som på GF blev brudt da 
mindst 2/3 af bestyrelsen stemte imod eget budget.”

Under afstemningen om kontingentet ytrede nogle medlemmer ønske om et 
ensartet kontigent for alle. Dette er ikke med i referatet da det ikke var 
indkommet som budgetforslag og ikke var til afstemning.



Referatets punkt 10 eventuelt.
Et medlem ønsker at takke Gert for hans arbejde med at renholde området, 
brænde ukrudt og indsamling af affald. Yderligere en henstilling til at alle 
hjælper med at renholde området , især ud mod Kertemindevejen.
Bestyrelsen orienterer om sagen om vejtræet. Selvrisikoen på forsikringen er ca 
6500kr, som formentligt bliver det vi kommer til at betale.

Mvh. Rune Larsen


